



Jotech Paints

Velvet

Vivid your life



Jotech Paints | Velvet



Silver JNV - 522



JNV - 507



JNV - 508



JNV - 509



JNV - 501



JNV - 503



JNV - 502



JNV - 504



JNV - 510



JNV - 511

جوتك للأصباغ | فلفت



White JNV - 523



JNV - 512



JNV - 524



JNV - 506



JNV - 514



JNV - 513



JNV - 515



JNV - 517



JNV - 518



JNV - 516

JOTECH VELVET PRODUCT DESCRIPTION

A specially formulated water-based, eco-friendly, washable paint designed to give you a soft velvet finish and stimulate prestige and luxury.

وصف منتج جوتك فلفت

مادة ذات أساس مائي، صديقة للبيئة و قابلة للغسيل. مصنّعة خصيصا لإعطاء السطح الشكل المخملي الذي يُوحى برُقيّ وعراقة المكان.

RECOMMENDED USE

This paint can be applied on concrete, gypsum board, plaster and wood surfaces.

الإستعمالات الموصى بها

يستخدم على الأسطح الخرسانية، الألواح الجبسية، القفصارة (البلاستر) والأسطح الخشبية.

COLORS

Jotech Velvet comes in all colors. For custom orders, please refer to our color tinting system available at all showrooms.

الألوان

متوفر بجميع الألوان حسب بطاقة ألوان جوتك. للطلبات الخاصة، يرجى الرجوع إلى نظام التلوين لدينا المتوفر في جميع صالات العرض.

THINNING

Jotech Velvet is supplied in a ready-to-use form. If required, dilute with 5% water.

التخفيف

جوتك فلفت جاهز للإستعمال، يُمكن تخفيفه مع الماء بنسبة 5% عند الحاجة.

CLEANING OF EQUIPMENT

Clean equipment with water immediately after use.

تنظيف المعدات

تُنظف المعدات بالماء مباشرة بعد الانتهاء من العمل.

THEORETICAL SPREADING RATE

8 - 10 M² / Liter depending on the application method, film thickness and nature of surface.

معدل الإنتشار النظري

8 - 10 م² لتر، تعتمد على طريقة الإستعمال، سماكة طبقة الطلاء وطبيعة السطح.

DRYING TIME

Touch dry: 2-3 hours
Full dry: 10 - 14 hours

الجفاف

الجفاف عند اللمس: 2-3 ساعة
الجفاف التام: 10-14 ساعة

SURFACE PREPARATION

The surface should be dry and free of oil and dust.

تحضير السطح

يجب أن يكون السطح المراد زخرفته بجوتك فلفت، جافا وخاليا من الزيوت، الغبار و الأملاح البيضاء (التزهر).

APPLICATION METHOD

Apply one coat of Jotech Plastic Emulsion, then apply one coat of Jotech Velvet Base Coat using a roller. Allow to dry for 2 hours.

طريقة الإستعمال

يطلى السطح بطبقة أساس من جوتك إملشن ثم يطلى بطبقة أرضية من جوتك فلفت بواسطة الرول، يترك حتى يجف لمدة ساعتين.

For the finishing coat, apply Jotech Velvet Top Coat. While the surface is still wet, create your desired look by using a trowel or roller in round shapes, until the surface becomes even and smooth. Allow to dry for 2-3 hours.

يطلى السطح بطبقة نهائيه من جوتك فلفت بواسطة الرول. يشكل الديكور النهائي المطلوب بإستعمال المسطرين بطريقة دائرية فوق الطبقة النهائية وهي رطبة حتى الحصول على سطح مستو و أملس. يترك حتى يجف لمدة 2-3 ساعة.

Note: Jotech Plastic Emulsion and Jotech Velvet should be used in the same color.

ملاحظة: يجب أن يكون لون جوتك إملشن هو نفس لون جوتك فلفت.